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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. október 12-ei 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Módi 

Miklós és Torma Lajos bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Süli Ildikó és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 2 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Javasolta, hogy 3. napirendi pontként 

„Egyebek” címszó alatt a helyben kiosztott levélről tárgyalnának. A zárt ülés napirendje így 4. 

napirendi pontként kerülne tárgyalásra.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

183/2017. (X.12.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2017. 

október 12-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
Nyílt ülés: 

1. Tájékoztató a bölcsődei és óvodai férőhelyek bővítési lehetőségeiről 

2. A Képviselő-testület 2017. október 17-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

3. Egyebek 
Zárt ülés: 

4. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató a bölcsődei és óvodai férőhelyek bővítési lehetőségeiről 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, a múlt heti, elnöki kollégiumi ülésen vetette fel, hogy előbb 

történtek helyszín-keresések, mint ennek a kérdéskörnek a szakmai végigbeszélése. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet ügyintéző elmondta, az intézményvezetők, illetve osztályuk szakmai 

javaslata figyelembe vételével készült el az anyag. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság (MOSB) tegnap 

tárgyalta ezt az anyagot. Az ottani megállapítások a bizottság jegyzőkönyvében olvashatóak lesznek. 

Az óvodák vonatkozásában (amennyiben folytatódik a 2 éve meglévő trend), mivel 3 évjáratot 

kötelesek fogadni az óvodában, az kb. 600 gyereket jelent. Az 500 férőhelyen 600 gyerek nem fér el. 

A lehetséges bővítés anyaga olvasható a tájékoztatóban, viszont felvetette a bizottság mind az óvoda, 

mind a bölcsőde vonatkozásában, hogy újat kellene építeni. Az óvodavezető asszony elmondta, hogy a 

sajátos nevelési igényű gyerekekkel célzottan nem tudnak foglalkozni, mert ez csak kiscsoportos 

oktatás keretében működhetne. Van egy szorzószáma ezeknek a gyerekeknek, ha azzal számolnának, 

akkor messze túllépnék a felvehető gyerekek létszámát. Ugyanakkor a mai kor szintjén Oroszlány 

városának kellene annyira igényesnek lennie, hogy számol azokkal, akik fogyatékossággal 

kénytelenek együtt élni. A korai fejlesztésnek jelentős szerepe van és ez vonatkozik a bölcsődékre is. 

Ha a mai létszámadatokat nézik, csak ahhoz, hogy az SNI-s gyerekeket tisztességgel ellássák, 20-25%-

kal növelni kellene a férőhelyek számát, ami jelen keretek közt nemigen lehetséges. Ha az a trend igaz, 

hogy évente kb. 200 gyerek születik, akkor néhány éven belül helyet kell találni a 2-3 éves bölcsőde-

jogosult gyerekeknek. Ha mindet fel akarnák venni, az 400 férőhelyet jelentene. Ha a 400 gyereknek 

csak a felét viszik el bölcsődébe, akkor is 200 fő a létszám. 156 férőhelyre nem lehet 200 gyereket 

bezsúfolni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag egyetért az új épületek megépítésével. Kérdése az volt, hogy a 

MOSB ülésen javasoltak-e valami helyszínt is, hogy hol lenne ez megvalósítható? 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, ezzel a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság (VFKB) 

foglalkozott, ez annak a bizottságnak a dolga, illetve a városvezetésé. Jelen bizottságnak az a fontos, 

hogy a szakmai követelményeknek megfelelő legyen az intézmény. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag hozzátette, hogy a VFKB ülésén a bővítésről beszéltek, új 

intézmény építéséről még nem. 

 

Dr. Mátics István elnök jelezte, múlt heti elnöki kollégiumi ülésen azt véleményezte, hogy a 

bölcsődében a 3 csoportszoba-bővítés legfeljebb 1-1,5 évre oldja meg a problémákat. A minőségi 

munka körülményeit nem fogja megteremteni. Az óvoda vonatkozásában vannak emeletes óvodák, 

amelyek örökölt módon maradhattak fent, mivel már régóta működnek. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, a VFKB ülésen azt a szakmai álláspontot, hogy a terület 

bővítésével a törvényi előírásoknak meg tudnak felelni, egyhangúlag fogadták el. A bővítés 

középtávon megoldja a problémát. Benyiczki Ágota óvodavezető véleménye szerint a Malomsori 

Óvoda bővítése átmeneti megoldást jelent. A MOSB javaslatával hosszú távon egyet lehet érteni. 

Finanszírozási aggályai vannak egy új óvoda, új bölcsőde építésével kapcsolatban. A VFKB azt a 

szakmai javaslatot erősítette, hogy Malomsori Óvoda bővítése valósuljon meg, illetve a bölcsőde 

bővítése. Az új építést kellőképpen körbe kell járni. A régi piactéri ingatlan megvásárlása is szóba 

került. Véleménye szerint a bővítéssel átmenetileg meg lehet oldani a problémát. Hosszú távra keresni 

kell a lehetőségeket, pályázati pénz is jöhet. 

 

Dr. Mátics István elnök véleménye szerint a bizottságnak amellett kell állást foglalnia, hogy ez a 

helyzet nem jó. Szakmai ajánlásokat tehetnek, a Pénzügyi Bizottság pedig keresse meg a forrásokat. 

Nincsenek ellátva tisztességesen az SNI-s gyerekek, erre megoldást kell találni. 
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Dr. File Beáta jegyző jelezte, a hivatal próbálta elindítani a gondolkodást javaslatokkal, ötletekkel. 

Ezeket több körben tárgyalták, tárgyalják a bizottságok. Mind a bölcsődevezető, mind az óvodavezető 

szakmai véleménye megvan. Az óvoda esetében a szakmai álláspontok mindig változnak. Jó, hogy 

meghallgatják a szakmát, de az nem jó, hogy a szakmai vélemény állandóan változik. Nehéz úgy egy 

koncepciót letenni az asztalra, hogy szinte hétről-hétre változnak akár a szakmai alátámasztás 

információi, akár a politikai irány. Véleménye szerint nagyon égető a kérdés, a legégetőbb a 

bölcsődénél, hiszen a bölcsődei felvételek hirtelen, sürgősen kellenek. A szülők nem tudnak 

hónapokat várni. Az óvodai felvétel jobban ütemezhető. Kérdésére Tóth Marianna bölcsődevezető 

elmondta, a várólista 3 főre csökkent.  

Elmondta továbbá, az óvodavezető hangoztatta, hogy mindenkit felvettek, aki augusztus 31-ig 

betöltötte a 3 évet. Az új csoport indításával megoldották azt is, hogy a szeptember 1-je után született, 

3. életévüket betöltő gyerekek is felvételre kerülhetnek.  

Kérte, év végéig határozzák meg az irányt, legyen A-B variáció, hogy fejlesztés vagy vásárlás. Mellé 

kell tenni a költségeket is, mivel a 2018. évi költségvetést tervezik. Ha jövő év szeptemberig készen 

akarnak lenni, akkor már lehet, hogy most is el vannak késve. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdésére – A VFKB a legutóbbi ülésén hozott egy határozatot, miszerint 

a Malomsori Óvodát 2 csoportszobával bővítsék, illetve a bölcsőde területbővítése történjen meg. Ez 

újraírásra került? – Óváriné Szeglet Erzsébet ügyintéző elmondta, a VFKB új határozata az, hogy 

döntést akkor hozzanak, amikor a Képviselő-testület, illetve a politikai pártok a VFKB által javasolt 2 

hónapon belül az általa jónak vélt fejlesztési irányt meghatározza. Véleménye szerint ez a Torma 

Lajos által ismertetett döntést felülírta. Ki kell találni az irányt, meg kell határozni, hogy bővítenek, 

vagy fejlesztenek, új épületet építenek.  

 

Dr. Mátics István elnök véleménye szerint egyetértenek abban, hogy minőségi és mennyiségi 

fejlesztésre is szükség van.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, meg kell várni a pártok közti egyeztetést. 

 

Dr. Mátics István elnök felvetette, hogy a mamutintézményeket nem szeretik. Okként a betegség 

gyors elterjedését említette példának.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag elmondta, megérti a szakma igényét az új óvodára. A bölcsőde is 

örülne egy új épületnek, de a realitás talaján kell maradni. Véleménye szerint nem nagyon lesz keret új 

óvoda és bölcsőde építésére, csak a bővítésre. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, ha nem akarják, akkor biztos nem lesz. Ha a város valamit nagyon 

akart, eddig mindig meglett. Hozzátette, hogy mozgáshiányosak a gyerekek, az összes óvodának eddig 

egy tornaszobája volt, azt is visszaalakították csoportszobává, pedig mindegyik óvodába kellene 

tornaszoba. A rendszeres mozgás feltételeit is biztosítani kellene.  

 

Dr. File Beáta jegyző egyetértett azzal, hogy minőségi fejlesztés kell, ezt egy koncepcióba bele lehet 

tenni. Nagy valószínűség szerint egy költségvetési évben a két intézmény minőségi fejlesztésen biztos, 

hogy nem tud átesni. Mindenképpen a bölcsődét venné előre minőségi fejlesztés gyanánt adott 

költségvetési évben.  

Egyetértett azzal, hogy mozgáshiányosak a gyerekek, de ez nem az adott terület hiányában, hanem az 

életmódban keresendő. Egy ilyen helyzetben nehezen fogadja el szakmai indoknak, hogy lépcsőzni 

kell és hogy nincs tornaszoba. A volt Arany iskola tornatermét felajánlották a tornaszoba helyett. 

Tény, hogy fel kell öltözködni és át kell menni, de van alternatíva ennek a szolgáltatásnak a pótlására. 

Amikor olyan helyzetben vannak, hogy 25 gyerek nem fért be valamelyik alapellátású intézménybe, ez 

25 család problémája, nem szabadna ilyenről beszélni, hogy milyen szolgáltatásokat áldozunk fel, 

hogy ők beférjenek. 

A bölcsődénél égető probléma a férőhely-hiány. Egyre korábban mennek vissza az anyukák dolgozni, 

a nagyszülők is kevésbé tudnak segíteni, mert dolgoznak.  
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Óváriné Szeglet Erzsébet ügyintéző felvetette, az óvodabővítés kapcsán nagyon sok mindent végig 

kell gondolni. A Táncsics Óvodában lehet a lehető legegyszerűbben megoldani a bővítést. Jó lenne, ha 

minél hamarabb eldöntenék az irányt, mert akkor tudják megtenni a következő lépést. Hozzátette, 

hogy az október 17-ei ülésen tárgyalni fogja a Képviselő-testület a településrendezési terv módosítását, 

melybe a Brunszvik Óvodát, a Malomsori Óvodát és a bölcsődét is belevették. Ez egy lehetőség, ha 

akarják igénybe veszik, ha akarják, nem. 

 

Torma Lajos bizottsági tag véleménye szerint a bizottságnak meg kellene fogalmaznia egy szakmai 

javaslatot: mind az óvoda, mind a bölcsőde létszámbővítését fontosnak tartja, a bölcsőde 

megvalósítása jövő évi költségvetés során kerüljön tervezésre. 

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, a bölcsőde esetében családi ház vásárlásában, félig magánbölcsődében 

is gondolkodtak.  

Annak idején a beteg gyermekeknek is volt külön bölcsődéje. 

Elmondta, hogy korábban volt egy előadássorozat, amelyen többek között a beteg gyermekek, 

hátrányos helyzetű gyermekek statisztikai adatait ismertették. A problémák legtöbb esetben az 

iskolában kerülnek csak észrevételre.  

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, szavazzanak az alábbiakról: Az Egészségügyi és Szociális 

Bizottság tudomásul veszi az elkészített anyagokat, azokat rövid távú megoldásnak tartja. A 

mennyiségi igényeknek és a minőségi kívánalomnak megfeleléshez mind a bölcsődénél, mind az 

óvodáknál új épület építését tartja szükségesnek. 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az ajánlásról. 

 

A bizottság az ajánlást nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

184/2017. (X.12.) ESZB határozata 

a bölcsődei és óvodai férőhelyek bővítési lehetőségeiről szóló tájékoztatóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

tudomásul veszi a bölcsődei és óvoda férőhelyek bővítési lehetőségeiről szóló dokumentumokat, az 

azokban foglaltakat rövid távú megoldásnak tartja. A mennyiségi igényeknek és a minőségi 

kívánalomnak megfeleléshez mind a bölcsődénél, mind az óvodáknál új épület építését tartja 

szükségesnek. 
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

15 óra 40 perckor Óváriné Szeglet Erzsébet ügyintéző távozott a bizottság üléséről. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2017. október 12-ei nyílt ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 
Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

 

Baráth Domonkos intézményvezető jelezte, a leglényegesebb változás az, hogy az ágazati rendelet 

módosítása miatt ez év december 31-ig szerepeltetni kell a szakmai programokban azt, hogy konkrétan 

milyen szolgáltatási elemet biztosít az adott szolgáltatás. Ezért kellett a hajléktalan ellátás, illetve a 

Hunyadi úti telephely szakmai programját módosítani.  
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A bölcsőde szakmai programjának módosítására azért volt szükség, mert a Magyar Bölcsődék 

Egyesülete kiadott egy állásfoglalást, illetve elkészítette a szakmai program ellenőrzéséhez készült 

útmutatóját, ami tartalmazza azt, hogy mit néz ellenőrzés során. Ezt a bölcsődevezető adaptálta.  

Az SZMSZ módosítása azért vált szükségessé, mert a szolgálat időseket ellátó telephelyén, annak is a 

gondozó ház részében problémát okoz a gondozónők alacsony száma. A rendelet lehetőséget biztosít 

arra, hogy az intézményvezető meghatározza, hogy az adott szolgáltatástípusokon belül hogyan 

biztosítja a rendelet által megállapított létszámot. Ennek alapján javasolta, hogy a szakmai vezető lássa 

el mind a három szolgáltatási forma (házi segítségnyújtás, nappali klub és a gondozó ház) szakmai 

vezetését. Ezáltal a nappali klubban felszabaduló munkaerőt át tudják csoportosítani a gondozó 

házban, ezzel növelve ott az ellátás biztonságát is. 

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, hogy a Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ét holnap tudják kiküldeni. A 

hivatal SZMSZ-e is fogja azt a javaslatot tartalmazni, amit már leegyeztettek intézményvezetői 

szinten, illetve az érintett munkavállalókkal. 2 olyan létszám van a hivatal állományában (1 fő 

karbantartó és 1 fő intézményműködtető), aminek az átadását javasolja a Szociális Szolgálathoz. 

Részletesen ismertette az áthelyezés konkrét indokait. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

185/2017. (X.12.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és 

Működési Szabályzatának módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, a két ülés közti előterjesztésben a tűzifavásárlás szerepel.   

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, a Helyi Esélyegyenlőségi Program is érinti a bizottságot. Új javaslat 

továbbá, hogy a volt tüdőszűrő megvételére kezdeményezzen a polgármester egyeztetést.  

 

Torma Lajos bizottsági tag a tűzifával kapcsolatban felvetette, van-e arra lehetőség, hogy a Hunyadi 

iskola melletti területen kivágásra kerülő fákat betárolják a Szociális Szolgálatnál? Így azt is ki lehetne 

osztani a rászorulók között. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag hozzátette, hogy a Haraszt-hegyet is ki fogják tisztítani. Az a fa is 

kiosztásra kerülhetne a rászorulók között. Valahol egy deponáló helyet kellene találni, pl. a régi falusi 

óvoda udvarán. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztés 1. pontjáról. 
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A bizottság az előterjesztés 1. pontját nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

186/2017. (X.12.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés  

1. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, 

a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés 1. 

pontját.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztés 3. pontját, mely a Helyi Esélyegyenlőségi Program 

felülvizsgálatával kapcsolatos.  

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, javasolt, hogy maradjon hatályban a program. A pályázati összegből 

külső szakértőt is fel tudnak fogadni, hogy elkészítse a felülvizsgálatot. 

A munkaanyag 4. pontjában az szerepel, hogy amíg az óvodafejlesztés irányának meghatározása nem 

történik meg, addig a Képviselő-testület nem foglal állást a Korányi úti épülettel kapcsolatban. Ez a 

végleges anyagból kivételre került, helyette az kerül bele, hogy a Képviselő-testület felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a Korányi utcai ingatlan tulajdonosával tárgyalásokat kezdeményezzen az 

értékbecslés alapján meghatározott összeg erejéig. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, a szóbeli kiegészítéssel szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 

1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

187/2017. (X.12.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, 

a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést azzal 

a szóbeli kiegészítéssel, hogy a Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Korányi utcai 

ingatlan tulajdonosával tárgyalásokat kezdeményezzen az értékbecslés alapján meghatározott összeg 

erejéig. 
  
Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Egyebek 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, helyben kiosztotta a Magyar Bűnmegelőzési Börtönmissziós 

Alapítvány elnökének levelét, melyben elnök asszony azt kéri, hogy a korábbiakhoz hasonlóan a 

Szociális Szolgálat munkatársai részt vehessenek ebben a börtönmissziós munkában.  
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Baráth Domonkos intézményvezető jelezte, mindkét kolleganőnek megvan a lehetősége arra, hogy 

ebben a munkában részt vegyen. Sajnálatát fejezte ki, hogy elnök asszony nem telefonon kereste őt ez 

ügyben.  

Megismételte, hogy támogatja kolleganői részvételét ebben a programban. Lehetőséget biztosítanak 

arra is, hogy azokat az embereket, akiket bevonnak ebbe a programba, valamilyen formában akár a 

szolgálat is támogassa. Az intézmény helyet is biztosít a programokra. 

 

Dr. Mátics István elnök jelezte, ezt a levelet augusztusban írta elnök asszony. Intézményvezető úrral 

akkor beszélt róla, azt hitte, ez a munka zökkenőmentesen megy. De valami nem működik, mert 

megint megkeresték ettől az alapítványtól, azért is hozta a bizottság elé ezt a korábbi levelet. 

 

Baráth Domonkos intézményvezető ígéretet tett arra, hogy felveszi az alapítvány elnökével a 

kapcsolatot. Támogatja kolleganői részvételét a programban. 

 

Torma Lajos bizottsági tag felvetette, a levélben az szerepel, hogy hanyatló a szolgálattal való 

kapcsolat. Kérte, elnök asszony indokolja meg, hogy miben szeretne a bizottságtól támogatást kapni 

ahhoz, hogy a szolgálattal jobb legyen a kapcsolata? Támogatja a kérést, de párbeszéd kell az elnök és 

az intézményvezető között. 

 

Dr. Mátics István elnök véleménye szerint ez egy önként vállalt tevékenység és hatékony munka tud 

lenni, kézzelfogható eredményei vannak. Megérdemli a támogatást. 

 

Herman Istvánné bizottsági tag javasolta, írjanak válaszlevelet az alapítványnak, hogy a bizottság 

maximálisan támogatja ezt a munkát, és kérjék elnök asszonyt, vegye fel a kapcsolatot az 

intézményvezetővel. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag felvetette, azt is jó lenne konkrétan tudni, az alapítványnak milyen 

erőforrásokra van szüksége. 

 

Dr. Mátics István elnök véleménye szerint elegendő, ha intézményvezető úr felveszi a kapcsolatot az 

alapítvány elnökével. 

 

Dr. File Beáta jegyző tájékoztatta a bizottságot arról, hogy Dr. Huszár Lívia háziorvos részére az 

engedélyek kiadása folyamatban van. A doktornőnek fel kellett mondania Csákváron, céget kellett 

alakítania, háziorvosi alapvizsgát kellett tennie. Most indítják az ÁNTSZ felé a működési engedély-

kérelmét, és a finanszírozási szerződését az OEP felé. Mivel szűkös a határidő, így november 1-től 

fizikálisan dolgozni fog a rendelőben, a Biró Magdolnával kötött helyettesítési szerződés az ő nevére 

fog szólni. Az ÁNTSZ ezt tudomásul veszi, a finanszírozási összeget a doktornőnek küldik. December 

1-jétől lesz hivatalosan praxisjoga, működési engedélye és OEP finanszírozási szerződése. Huszár 

doktornő vállalta, hogy a jelenlegi asszisztenst tovább foglalkoztatja, az eszközök is rendelkezésre 

állnak. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy a helyi vöröskeresztnek tudnak-e segítséget 

nyújtani a véradásban? Korábban a lépcsőházakban is volt értesítés a véradásokról. Ez most nem így 

volt, véletlenül tudta csak meg, hogy lesz véradás. Nem tudja, ki a helyi szervezet titkára.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ő sem tudja, ki a helyi szervezet képviselője. Elmondta, a 2840-et fel 

lehet használni a véradási időpont és helyszín ismertetésére, ha éppen nyomtatás előtt van. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, szívesen segít a véradási plakátok kiragasztásában. A megyei 

szervezet és a helyi szervezet közötti vitákat is rendezni kellene az önkormányzat segítségével.  
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Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, ebben a témában már ő is próbált intézkedni. A 

vöröskeresztes titkárnak olyan keveset fizetnek, annyiért senki nem vállalja el a teendőket. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Dr. Mátics István elnök 16 óra 16 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

K.m.f. 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

 

Kelemen Gabriella 

jegyzőkönyvvezető 


